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V letošnjem letu zaznamujemo visok jubilej, ko Zveza dru-
štev gradbenih inženirjev in tehnikov ter Gradbeni vestnik 
praznujeta 70-letnico delovanja. Zaradi še vedno zaostrenih 
pandemičnih razmer nismo mogli obletnice delovanja obe-
ležiti, kot bi se spodobilo, in smo aktivnosti prenesli v pri-
hodnje leto, ko naj bi se razmere kolikor toliko normalizirale. 
Kljub vsemu nam je uspelo zaznamovati jubilej tako, da smo 
na pobudo in s finančno podporo soizdajatelja, Inženirske 
zbornice Slovenije, uspešno izvedli grafično in do neke mere 
tudi vsebinsko prenovo Gradbenega vestnika. Bralcem je bila 
prva, prenovljena izdaja Gradbenega vestnika predstavljena 
v dvojni oktobrsko-novembrski številki. Izdajatelji pričakuje-
mo, da bo revija v prenovljeni obliki še boljša spodbuda za 
razširjanje novih dognanj s področja gradbene znanosti kot 
strokovnih vsebin, katerim je pri prenovi namenjenih tudi 
več prostora. 

Naslednji cilj, ki smo si ga zadali v temu letu, je uvrstitev Grad-
benega vestnika v bibliografsko bazo podatkov Scopus, s ka-
tero merimo na dvig veljavnosti revije tako na znanstvenem 
kot tudi strokovnem področju. Za dosego kriterijev uvrstitve 
na seznam je bilo treba imenovati uredniški odbor, ki ga ses-
tavljata glavni urednik izr. prof. dr. Sebastjan Bratina in član 

izr. prof. dr. Andrej Kryžanowski, univ. dipl. inž. grad.
predsednik ZDGITS

VOŠČILO PREDSEDNIKA 
ZDGITS

izr. prof. dr. Andrej Kryžanowski, univ. dipl. inž. grad.
VOŠČILO PREDSEDNIKA ZDGITS

uredniškega odbora doc. dr. Milan Kuhta, z imenovanjem vseh 
članov izdajateljskega sveta, ki mu predseduje prof. dr. Matjaž 
Mikoš, ter s postavitvijo spletne strani pa je bil izpolnjen še zad-
nji pogoj za pripravo vloge za uvrstitev v bazo Scopus. Glede na 
to, da je Gradbeni vestnik revija s tradicijo, pričakujemo, da bo 
vloga rešena v prihodnjem letu, kar bi bila tudi dobra popotni-
ca aktivnostim, ki jih v prihodnjem letu namenjamo počastitvi 
jubileja izhajanja glasila.

Navkljub še vedno zaostrenim razmeram pa lahko z veseljem 
ugotavljamo za gradbeništvo spodbudne obete za prihodnost. 
Investicijski ciklus je v polnem razmahu, kar se kaže na vseh 
področjih, ne nazadnje tudi v večjem zanimanju za študij 
gradbeništva. Kot spodbuda ob zaključku leta je prišla tudi 
novica o potrditvi novelacije Gradbenega zakona, s katero upa-
mo, da se bodo dokončno umirile napetosti, ki so bile izzvane 
med posameznimi deležniki, in da se res vsi napori usmerjajo 
v osnovno poslanstvo, ki ga vse inženirske stroke udejanjajo v 
procesu graditve.

Dovolite mi, da vam ob zaključku tega leta, ki se za našo stroko 
zaključuje bolj optimistično, zaželim veliko poslovnih uspehov, 
predvsem pa zdravja, veselja in osebne sreče.


